
 

PROTOKÓŁ  Nr VIII/2019 

z obrad VIII Sesji Rady Gminy Augustów w dniu 28 sierpnia 2019 roku. 

Obrady Sesji rozpoczęto ok. godz. 1015 w sali widowiskowej Centrum Kultury i 

Bibliotece Gminy Augustów w Żarnowie. 

Obrady VIII Sesji Rady Gminy Augustów do momentu wyboru Przewodniczącego 

Rady prowadziła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Augustów – Danuta Kulbacka. 

Ad. pkt.1.  

Otwarcie obrad. 

Wiceprzewodnicząca Rady powitała radnych Gminy, sołtysów, władze gminy, 

mecenasa, kierownika GOPS – Tomasza Tomaszewskiego, Następnie 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że na 14 radnych zgodnie z listą obecności 

w obradach uczestniczy 11 radnych, a więc podejmowane uchwały będą 

prawomocne. Na otwarciu obrad byli nieobecni: 

1. Radny Marek Mikołajczyk 

2. Radny Karol Milanowski 

3. Radny Grzegorz Wiszniewski 

W obradach Rady Gminy uczestniczyły ogółem 33 osoby. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. /czas rozpoczęcia – /12:16/ 

Ad. 2.  

Przyjęcie porządku obrad. 

- czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu – /12:16/ 

Pani Danuta Kulbacka – Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła 

proponowany porządek obrad VIII sesji Rady Gminy następnie wprowadziła 

zmiany. Po zmianach porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad Rady Gminy, powitanie radnych, sołtysów, gości zaproszonych. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od              26 

czerwca 2019 r. do 28 sierpnia 2019 roku. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji przewodniczącego.  

5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Augustów. 

Zgodnie z § 19 ust. 3 Rozdział 4 Statutu Gminy Augustów – Organizacja Organów 

Gminy w wypadku odwołania z funkcji bądź wygaśnięcia mandatu 

przewodniczącego lub wiceprzewodniczącego rady przed upływem kadencji, Rada 



 

dokona wyboru na wakujące stanowisko.  

- powołanie Komisji Skrutacyjnej 

- zgłaszanie kandydatów (zgoda kandydata) 

- przeprowadzenie tajnego głosowania 

- podjęcie uchwały 

 W przypadku gdy Wiceprzewodniczący zostanie wybrany na 

Przewodniczącego należy zgłosić wniosek formalny o dodanie punktu w 

porządku obrad. - wybór Wiceprzewodniczącego i podjęcie uchwały.  

6. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Augustowie. 

- opinia Zespołu do spraw wyboru ławników o zgłoszonym kandydacie na        

ławnika. 

- powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania. 

- wybór ławnika w głosowaniu tajnym. 

- podjęcie uchwały w sprawie wybory ławnika do Sadu Rejonowego w Augustowie. 

Zgłoszono 1 kandydata na ławnika do Sądu Rejonowego w Augustowie. Rada  

Gminy wybiera 1 ławnika. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca Uchwałę Nr III/13/2014 Rady Gminy Augustów  w sprawie  

uchwalenia regulaminu wynagradzania  nauczycieli zatrudnionych  w szkołach 

prowadzonych  przez Gminę Augustów. 

b) w sprawie wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. 

c) zmieniająca uchwałę nr V/68/2019 Rady Gminy Augustów zmieniającą uchwałę 

w sprawie utworzenia Zespołu Obsługi Ekonomicznej Szkół Gminy Augustów i 

nadania Statutu. 

d) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Augustów. 

e) w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Augustów do Związku Komunalnego 

Biebrza.  

f) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019r. 



 

g) w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Augustów na lata 2019-2027 

8. Wolne wnioski. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

10. Zamknięcie obrad Rady Gminy. 

Za  porządkiem obrad byli wszyscy radni obecni na sali. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 3. 

 Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od 26 

czerwca 2019 r. do 28 sierpnia 2019 roku.  

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /18:16/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy – omówił międzysesyjną działalność. 

Powiedział, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Wójt ma obowiązek 

powołania swojego zastępcy. Do tej pory nie było zastępcy, ponieważ pani Sekretarz 

pełniła jego obowiązki, ale w związku z tym, że jest radną powiatową nie może 

pełnić tej funkcji. Ponieważ została rozwiązana umowa z dyrektorem ZOES Pan 

Zdzisław Chmielewski jest zatrudniony na ½ etatu jako Dyrektor ZOES, a ½ jako 

Zastępca Wójta. Zajmował się będzie przede wszystkim sprawami oświaty.  Mówił 

również, że mamy możliwość powołania komisji do spraw szacowania strat suszy. 

Szacowana będzie kukurydza na pierwszej kategorii gleb czyli ziemiach kl 5 i 6. 

Straty musza wynosić 30% plonu. Mówił również, że do 16 grudnia 2019r. 

wykonywane są bezpłatne zabiegi kastracji i sterylizacji. Zabiegi te wykonuje pan 

Leszek Czokajło. Wspomniał również, że nadal jest problem z jakością wody na 

ujęciu w Netcie. Ciągłe płukania i próby poprawy jakości wody nie przynoszą 

efektów. W jednym z gospodarstw wstawiane są ciągle filtry, które cały czas są 

zabrudzone.   

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Ad.pkt.4  

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji przewodniczącego: czas 

rozpoczęcia rozpatrywania : /40:41/ 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych. Uwag nie zgłoszono. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu.  

Ad.pkt.5 



 

Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Augustów.  

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /41:45/ 

Wybrano trzech radnych do Komisji Skrutacyjnej do wyboru Przewodniczącego 

Rady Gminy: Andrzej Kowalewski, Bożena Kondracka, Kamil Czerobka. Wszyscy 

radni wyrazili zgodę. Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej było 10 radnych przy 

jednym wstrzymującym się. W dalszej części radni wybrali spośród siebie 

przewodniczącego komisji. Został min pan Kamil Czerobka. W kolejnym etapie 

nastąpił wybór kandydatów na przewodniczącego. Radni zgłosili Panią Ewę 

Frąckiewicz i Pana Marka Sujata. Kandydaci wyrazili zgodę. W czasie gdy Komisja 

Skrutacyjna przygotowywała karty do głosowania, głos zajęła pani doktor z ośrodka 

zdrowia w Janówce, która przybyła w trakcie obrad. Mówiła, że ośrodek nie był 

remontowany od 20 lat. Miał być przeniesiony do budynku szkoły podstawowej w 

Janówce, co było zaproponowane przez Pana Zdzisława Chmielewskiego. Teraz 

okazuje się, że przeniesienie wymaga pewnych pozwoleń. W tej chwili jest nakaz 

sanepidu aby przynajmniej przeprowadzić bieżący remont. Do tej pory zostały 

wymienione drzwi wejściowe z funduszu sołeckiego, natomiast okna zostały 

wymienione we własnym zakresie.  

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy powiedział, że ośrodek zdrowia można przenieść 

do budynku SP w Janówce, która została przeniesiona do budynku gimnazjum. W 

budynku SP zostanie biblioteka, a dół można przeznaczyć na ośrodek zdrowia. W 

związku z tym należy wykonać szczegółową dokumentację, zmienić sposób 

użytkowania całego obiektu i zainwestować. Na ten cel potrzebne są środki 

finansowe.  

Pani Doktor powiedziała, że o sprzedaży budynku była mowa na zebraniu sołeckim 

wsi Janówka i wieś wyraziła zgodę. W dalszej dyskusji wziął udział Radny Pan 

Michał Szczepański. Powiedział, że wieś Janówka wyraziła zgodę na sprzedaż 

budynku ośrodka, ale całej puli pieniędzy nie chce przeznaczać na remont nowego, 

ponieważ nie tylko Janówka uczęszcza do tego ośrodka.  

Marek Pieńczykowski – Radny Gminy powiedział, że gmina dzierżawi budynek 

gdzie kiedyś mieścił się urząd gminy dla NZOZ Eskulap i to oni robią remont na 

własny koszt.  

Danuta Kulbacka - Radna Gminy powiedziała, że ośrodek zdrowia w Janówce jest 

potrzebny, ponieważ są pacjenci, którzy nie mają możliwości dojechania do lekarza 

w Augustowie.   



 

Pani doktor powiedziała, że należy określić realny termin przeniesienia ośrodka do 

SP w Janówce i podjęcie decyzji.  

W dalszej części obrad Radni przystąpili do tajnego głosowania wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny 

Kamil Czerobka przypomniał zasady głosowania. Następnie przystąpiono do 

głosowania. Po zakończeniu tajnego głosowania przewodniczący Komisji 

Skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania. Po przeprowadzeniu głosowania 

Wiceprzewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach, aby Komisja Skrutacyjna 

obliczyła głosy i podała wyniki głosowania.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  ogłosił wyniki 

głosowania. Na Przewodniczącego Rady została wybrana Pani Ewa Frąckiewicz, 

która uzyskała 8 głosów. Radny Marek Sujata otrzymał 3 głosy.  

Uchwała została przyjęta 9 głosami z 2 wstrzymującymi się. Uwag nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią załącznik do protokołu.  

Dalszą część obrad prowadziła Przewodnicząca Ewa Frąckiewicz.  

W kolejnej części obrad nastąpił wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Augustów. czas rozpoczęcia rozpatrywania : /01:22:32/ 

 Powołano kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: Radny Arkadiusz Roszkowski, 

Radny Michał Szczepański i radny Henryk Karczewski. Wszyscy wyrazili zgodę. 10 

radnych głosowało za składem Komisji Skrutacyjnej przy 1 wstrzymującym się. Na 

kandydata na Wiceprzewodniczącego Radni wybrali Pana Kamila Czerobka. 

Kandydat wyraził zgodę. Na przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wybrany 

został Radny Henryk Karczewski, przypomniał zasady głosowania. Następnie 

przystąpiono do głosowania tajnego. Radny Kamil Czerobka został wybrany na 

Wiceprzewodniczącego 10 głosami, 1 głos był przeciw. Następnie Przewodnicząca 

przystąpiła do głosowania nad uchwałą. Za przyjęciem było 10 radnych przy 1 

wstrzymującym się.   

 

Ad. pkt.6  

Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Augustowie. 

- opinia Zespołu do spraw wyboru ławników o zgłoszonym kandydacie na        

ławnika. 

Pan Andrzej Kowalewski - przewodniczący Zespołu do spraw wyboru ławników 

przedłożył opinię Zespołu o kandydacie na ławnika do Sądu Rejonowego w 

Augustowie. Opinia stanowi załącznik do protokołu.  

Zespół stwierdził, że zgłoszenie kandydata Pani Małgorzaty Karbowskiej na ławnika 

spełnia wszystkie wymogi formalne wymienione w rozdziale 7 ustawy z dnia 27 

lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów powszechnych. Kandydatura Pani Małgorzaty 

Karbowskiej została zaopiniowana pozytywnie. Innych kandydatur do orzekania w 



 

Sądzie Rejonowym w Augustowie nie zgłoszono. W ustawowym terminie nie 

wpłynęło żadne zgłoszenie kandydatów na ławnika do orzekania w zakresie 

prawa pracy w Sądzie Rejonowym w Suwałkach. 

- powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania 

Do przeprowadzenia głosowania powołano Komisję Skrutacyjną w następującym  

składzie: Pan Arkadiusz Roszkowski, Pan Henryk Karczewski oraz Pan Michał 

Szczepański. Wymieniony skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty 11 głosami.  

Przed przystąpieniem do głosowania wyjaśniony został sposób głosowania oraz 

zasady ważności i nieważności  głosów. 

Po zakończeniu prac związanych z głosowaniem Przewodniczący Komisji 

Skrutacyjnej Pan Henryk Karczewski odczytał wyniki głosowania w wyniku, 

którego  ławnikiem do Sądu Rejonowego w Augustowie została wybrana: Pani   

Małgorzata  Karbowska. 

- podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 

Augustowie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru 

ławnika do Sądu Rejonowego w Augustowie.  

W głosowaniu brało udział 11 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 

radnych, wszystkich obecnych na sali, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 

było.  

Podjęto jednogłośnie Uchwałę nr VIII/94/2019 w sprawie wyboru ławnika do Sądu 

Rejonowego w Augustowie – stanowi załącznik  do protokołu. Imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. pkt.7.  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

 czas rozpoczęcia rozpatrywania : /01:22:32/ 

W trakcie rozpatrywania obrady opuścił radny Arkadiusz Roszkowski.  

a) zmieniająca Uchwałę Nr III/13/2014 Rady Gminy Augustów  w sprawie  

uchwalenia regulaminu wynagradzania  nauczycieli zatrudnionych  w szkołach 

prowadzonych  przez Gminę Augustów. 

Pan Zdzisław Chmielewski – Zastępca Wójta Gminy omówił uchwałę w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli. Uchwała została przyjęta 10 głosami. Uwag 

nie zgłoszono. Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią załącznik do 

protokołu.  



 

b) w sprawie wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na 

cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. 

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /01:56:47/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy omówił uchwałę. Powiedział, że na terenie 

Gminy Augustów jest jedna taka działka w miejscowości Kolnica. Uchwała została 

przyjęta 10 głosami. Uwag nie zgłoszono. Stanowi załącznik do protokołu. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

c) zmieniająca uchwałę nr V/68/2019 Rady Gminy Augustów zmieniającą 

uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Obsługi Ekonomicznej Szkół Gminy 

Augustów i nadania Statutu. 

Zdzisław Chmielewski – Zastępca Wójta Gminy omówił zmiany w statucie Zespołu 

Obsługi Ekonomicznej Szkół Gminy Augustów.  

Uchwała została przyjęta 10 głosami. Uwag Nie zgłoszono. Imienny wykaz 

głosowania i uchwała stanowią załącznik do protokołu.  

d) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Augustów. czas rozpoczęcia 

rozpatrywania : /02:03:42/ 

Zdzisław Chmielewski – Zastępca Wójta omówił uchwałę. Uchwała została przyjęta 

10 głosami i stanowi załącznik do protokołu. Imienny Wykaz głosowania stanowi 

załącznik do protokołu.  

e) w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Augustów do Związku 

Komunalnego Biebrza. czas rozpoczęcia rozpatrywania : /02:08:48/ 

Uchwałę omówił Wójt Gminy. Za przyjęciem uchwały byli wszyscy radni obecni w 

obradach sesji. Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią załącznik do 

głosowania.  

f) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019r. czas rozpoczęcia rozpatrywania : 

/02:10:44/ . W trakcie rozpatrywania punktu obrady opuścił radny Marek 

Pieńczykowski. 

Małgorzata Zalewska – Skarbnik Gminy omówiła uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2019r. W dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa, rozdziale 75412 – Ochotnicze straże pożarne zwiększa się 

dochody  o 4.000zł,  z tytułu pomocy finansowej z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Podlaskiego z przeznaczeniem na zakup sprzętu ratowniczo-

gaśniczego i umundurowania dla jednostki OSP Topiłówka. 



 

W dziale 758 – Różne rozliczenia zwiększa się dochody o 138.313,30zł z tytułu 

dotacji z budżetu państwa na zwrot części wydatków wykonanych w ramach 

funduszy sołeckich w 2018r,  z tego 113.684,68zł – dochody bieżące  i 24.628,62zł 

– dochody majątkowe. W dziale 600 – Transport i łączność, rozdziale 60016 – Drogi 

publiczne gminne: - kwotę 1.795zł przeznacza się na remont drogi we wsi Kolnica 

BSD – zmiana funduszu sołeckiego, - kwotę 113.000zł - na opracowanie 

dokumentacji na przebudowę dróg gminnych. W dziale 754 -  Bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciwpożarowa , rozdziale 75412 – Ochotnicze straże pożarne 

kwotę 4.930zł przeznacza się na dotację dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Topiłówce na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. Dotacja dla OSP po 

zmianie wynosi 389.930zł. Ponadto  5.083,30zł przeznacza się na zakup sprzętu 

ratowniczo-gaśniczego, umundurowania oraz paliwa dla jednostki OSP Topiłówka. 

W dziale 801 – Oświata i wychowanie,  w rozdziale 80101 -Szkoły podstawowe, 

zwiększa się planowane wydatki o 10.500zł na remont w SP w Kolnicy. W dziale 

852 – Pomoc społeczna, rozdziale 85295 – Pozostała działalność, kwotę 10.000zł 

przeznacza się na opłaty za pobyt osób przebywających w DPS. W dziale 900 – 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdziale 90015 – Oświetlenie ulic, 

placów i dróg kwotę 8.800zł przeznacza się na przebudowę oświetlenia ulicznego 

we wsi Bór. W dziale 926- Kultura fizyczna, rozdziale 92605 – Zadania w zakresie 

kultury fizycznej, kwotę 10.800zł przeznacza się na zakup huśtawki i zjeżdżalni do 

Kolnicy BSD – zmiana funduszu sołeckiego. Wprowadzone zmiany   powodują 

zmniejszenie planowanego deficytu budżetu na rok 2019 o 5.000zł do kwoty 

3.552.247,26zł. 

Uchwała została przyjęta 8 głosami przy 1 wstrzymującym się. Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała oraz imienny wykaz głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

 

g) w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Augustów na lata 2019-2027. czas rozpoczęcia rozpatrywania : /02:14:59/  

Małgorzata Zalewska – Skarbnik Gminy omówiła uchwałę w  

W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Augustów na lata 2019-2027 

aktualizuje się dane dla roku 2019, wprowadza się zmiany dla prognozy roku 2020 

oraz wprowadza się przedsięwzięcie. Po zmianach planowane dochody na rok 2019 

wynoszą 31.066.104,46zł (zwiększenie o 262.062,89zł). Dochody bieżące: 

27.876.955,84zł -zwiększenie o 237.434,27zł i dochody majątkowe 3.189.148,62zł 

- zwiększenie o 24.628,62zł. Wydatki na rok 2019 zwiększają się o 257.062,89zł i 

wynoszą 34.618.351,72zł, w tym wydatki bieżące 26.742.273,72zł (zwiększenie o 

145.727,89zł), a wydatki majątkowe -7.876.078zł (zwiększenie o 111.335zł). Wynik 

budżetu w roku 2019 - zmniejszenie deficytu o 5.000zł do kwoty 3.552.247,26zł. 

Deficyt zostanie pokryty wolnymi środkami w wysokości 952.247,26zł 

(zmniejszenie o 5.000zł) oraz przychodami z kredytów i pożyczek w wysokości 

2.600.000 zł (bez zmian). Przychody budżetu zmniejszają się o 5.000zł do kwoty 

4.446.841,91zł, w tym przychody z tytułu wolnych środków zmniejszają się o 



 

5.000zł do wysokości 1.846.841,91zł. Przychody z tytułu kredytów pozostają bez 

zmiany i wynoszą 2.600.000zł. Zwiększa się różnica między dochodami bieżącymi 

a wydatkami bieżącymi o 91.706,38zł do kwoty 1.134.682,12zł. W związku z 

podjęciem przez Radę Gminy Augustów uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 

Kolnica, w gminie Augustów wydatki związane z tym zadaniem w kwocie 5.000zł 

zostaną poniesione w roku 2020. Dlatego zwiększa się planowane wydatki na rok 

2020 o 5.000zł do kwoty 27.768.692zł, z tego wydatki bieżące prognozuje się w 

wysokości 26.405.000zł (zwiększenie o 5.000zł), wydatki majątkowe pozostają bez 

zmiany i wynoszą 1.363.692zł. Wynik budżetu roku 2020 -prognozowana nadwyżka 

ulega zmniejszeniu o 5.000zł do kwoty 795.308zł. Wprowadza się przychody na rok 

2020 pochodzące z wolnych środków w wysokości 5.000zł. Różnica między 

dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi w roku 2020 ulega zmniejszeniu o 

5.000zł do kwoty 2.159.000zł. Na lata 2019 i 2020 wprowadza się przedsięwzięcie 

pn. "Sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 

Kolnica, w gminie Augustów". Limit wydatków na to zadanie wynosi 5.000zł. 

Wydatki te zostaną poniesione w roku 2020. 

Uchwała została przyjęta 9 głosami. Uwag nie zgłoszono. Uchwała oraz imienny 

wykaz głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

 

Ad. pkt.8.  

Wolne wnioski. czas rozpoczęcia rozpatrywania : /02:20:03/. 

Pan Wójt powiedział, że jeśli Rada Gminy zaakceptuje, że zostanie wystosowane 

pismo, że jest zgoda na przeznaczenie części budynku SP w Janówce na ośrodek 

zdrowia. Należy jednak przygotować projekt. 

Pani doktor powiedziała, że w tej chwili należy rozwiązać sporawy bieżące.   

Pan Wójt powiedział aby każda wieś, która należy do ośrodka zdrowia w Janówce 

przekazała środki finansowe z funduszu sołeckiego. Mówił też, że jeśli należy 

wykonać drobne remonty to zostanie to wykonane.  

Pani doktor powiedziała, że najważniejsza jest poprawa daszku w wejściu.  

W dalszej części odpowiadając na pytanie sołtysa z Jeziorek pana Ryszarda 

Chmielewskiego odnośnie słupów PGE, które leżą bez lamp powiedział, że jest z 

tym problem. Słupy są własnością PGE i gmina korzysta z nich jak do tej pory nie 

odpłatnie. Jeśli firma remontuje lampy to gmina musi zrobić dokumentację na nowe 

i zapłacić za ponowne umieszczenie lamp na słupach. 

Wiceprzewodnicząca podziękowała organizatorom za przygotowanie dożynek.  

 

Ad.pkt.9.  



 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. czas rozpoczęcia 
rozpatrywania : /02:14:59/. 

Protokół został przyjęty 7 głosami przy 2 wstrzymujących się. Imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.pkt.10.  

Zamknięcie obrad Rady Gminy. 

Obrady zamknęła Przewodnicząca Rady ok. godz. 12.35 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Przewodnicząca Rady Gminy 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Zyskowska                                                                    Ewa Frąckiewicz        


